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Tilstede:

Linn Skartveit (2. trinn)
Pål Næverlid Sævik (3. trinn)
Bente Solheim (4. trinn)
Natasja Fosen (4. trinn)
Shelaine Moldesæter Nilsen (5. trinn)
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Anne Merete Hegrenes (6. trinn)
Cecilie Hillesøy (7.trinn)

Referent: Anne-Kristin Johannessen, (2. trinn)

------------------------------------------------

Punkt Innhold Ansvarlig Frist
1 Rektors kvarter

Svar på spørsmål fra forrige referat:
● Orientere om hvordan skolen opplever samarbeidet med

barnevernet.
Svar: Vi samarbeider godt med barnevernet. Vi bruker dem som
sparringspartner (anonyme drøftinger) når vi trenger råd i saker,
skal vi melde sak til barnevernet? Er meldeplikt utløst?
Hovedmålet er alltid: Det beste for barnet.
Vi følger loven om når det gjelder å melde saker til barnevernet.

● Aktivitetsledere: Hvordan kan foreldre informeres om dette?
Det er kanskje ikke informert ut om hva denne ordningen går ut på.
Svar: Vi velger 3 eller flere elever fra hvert trinn, 4.-7.trinn. Hele
klassen stemmer på de som ønsker å være AL. Man velges for et
halvt år av gangen.
Tilbakemelding fra 7.trinn at de snakket litt om det å være AL på
utviklingssamtalen. Kjekt å bidra og kjekt å bli valgt av
klassekamerater.
AL skal like jobben og det å gjøre en innsats for andre.
Hovedoppgaven er å aktivisere medelever.
AL skal jobbe for at alle elevene på skolen skal ha noe fornuftig å
gjøre på i friminuttene. Å leke sammen. Følge regler, etc. Øve på
sosial kompetanse.

● Hva med sjakk-turnering?

Rektor



Svar: Dyktige, ansvarlige og proaktive elevrådsledere som har
gjennomført turneringen på en veldig god måte. Strålende logistikk.
Grundig gjennomgang av spilleregler og andre regler for
gjennomføringen. Språkbruk ble tatt grundig opp med deltakere og
publikum. Aldersgruppe: 3.- 7.trinn. Frivillig deltakelse.
Sjakkturneringen har fungert veldig godt. Solid engasjement hos
deltakerne. Turneringen nå, med et ønske om å bli sjakklubb.
Elevstyrt. Vi voksne stilte med forsterket vakthold.

● Kan skolen bruke “Nyheter” på Vigilo til å informere mer om hvilke
aktuelle aktiviteter som pågår eller kommer?
Svar: Lærerne har fått i oppdrag å lage «Nyhetssak» jevnlig i Vigilo,
etter gjeldende regler for lovlig publisering, slik at dere foreldre får
et innblikk i skolehverdagen.
Publiserte nyheter i Vigilo (noen):
Unicefrunden 42099 + rosa hår på avdelingslederne.
3.trinn: På DNS og sett «Jul i svingen»
3.trinn: fin uke med bilder og ønske om god helg.
4.trinn: god helg m/ info og bilder fra sykkelkids.
7.trinn: turdag med bilder
5.trinn: Naturkunst-konge for en dag m/bilder.
5.trinn: Feiret Disney sin 100 årsdag med et plakatprosjekt. + bilder
1.trinn: Skattejakt på turdag m/bilder
2.trinn: uteskolen m/bilder
2.trinn: Georgs magiske medisin m/bilde
6.trinn: Nydelig dag på Ulsetskogen, ute og inne m/bilder.

Undersøkelser høsten 2023: Obligatorisk viser til: for skolen å
gjennomføre. Frivillig for deltakerne.

● Elevundersøkelsen 6.november- 8.desember. Obligatorisk for 7. og
10.trinn.

● Foreldreundersøkelsen 8.november- 20.desember.
● Undersøkelse om rasisme i bergensskolen uke 44-47. Obligatorisk

for 5.-10.trinn.

Oppgradering av uteområdet høsten 2023.
● Dekke i ballbingen
● Fotballnett
● Nytt ballfordelerstativ
● Ny oppgradert hoppegrop. Ny hoppeplank, asfaltering og sand.
● Påfyll av sand i sandkassen og ved lekestativ.
● Nye rundstokker rundt lekestativområdet.

Søknad sendt om videre oppgradering av skolens uteområde.
● Lena Aa. Austevoll. Rådgiver, Seksjon for strategi, utvikling og

utredning (SUU) Byrådsavdeling for barnehage og skole (se
vedlegg)

● Prosess over tid i FAU, Elevrådet og personalet.
● Søknaden er bekreftet mottatt.

“Hei Anja,
Takk for tilsendt søknad om oppgradering uteområdet.
Jeg skal registrere den og ta den med meg i dialog med Etat for
bygg og eiendom, som sitter med midlene til denne posten i
budsjettet for 2024.



Jeg gir deg en tilbakemelding om det er noe som mangler.
Med vennlig hilsen
____________________________________
Lena Aa. Austevoll”

Kartleggingsprøver i 3.trinn.
● Lesing: Språkforståelse, ordlesing, staving, tekstlesing.
● Regning:

ORF (Oral Reading Fluency) Kartlegging av leseutvikling 2.-5.trinn.
ORF- med Trine Hesjedal. Hun deltok sammen med oss i
Kvalitetsoppfølgingen vår 2023. Opplæring av avdelingsleder og
lærere på 2.trinn og spesialpedagog. Kartlegging og øvinger.
Grundig gjennomgang i kvalitetsoppfølgingen i februar 2024.

● Nasjonale prøver 5.trinn.
Vi bruker resultatene aktivt for å tilpasse vår tilrettelegging for
elevene.
Vi gjennomfører analysemøter (resultatmøter) med lærerne
1.-4.trinn/ 5.-7.trinn. Vi ser også på avgivertallene våre (8.trinn).

7.desember: felles juleavslutning ute. Trinnvis etterpå.

SFO: Påmelding til langdager i romjulen kommer. Frist 14.11.23.
Nytilsatt i vikariat på SFO dette sfo-året: Simon K. Mailand. Startet i dag,
06.11.2023. Vi ønsker ham velkommen.

Disco evaluering:
“Hei, Anja!
Da har vi i elevrådet evaluert diskoen, og de er uttalt tydelige på at dette er
veldig, veldig gøy.
Diskolampe og musikk er obligatorisk, for å sette den rette stemningen. I
tillegg er det svært positivt at de har kiosk med saft og popcorn.
Ønsker flere aktiviteter som:

● Dansekonkurranser
● Kongen befaler
● Stasjoner/poster
● Stolleken

Oppsummert: Disko er superkjekt!”

Det kommer fortsatt Spleis inn for Unicef-runden. Summen er nå kr.
44829

2 Trafikkaksjon - erfaringer
● Aksjonen gikk bra, men FAU opplever at parkeringen i av-og

påstigningsfeltet i lommen ikke har bedret seg i etterkant av
aksjonen. FAU håper at skolens ansatte kan hjelpe til med å
følge med på trafikksituasjonen i hjertesonen.

● Alle refleksene ble delt ut.

Trafikkgrup
pen

3 Halloweendisko - erfaringer
● Litt dårlig planlegging, da det ble veldig hektisk timen før start.

Til neste år bør arrangørene være klar over hvor f eks nøkler og

Diskogrupp
en



utstyr er plassert. Det går mye tid til å lete etter utstyr. Neste
gang kan kanskje noen konkrete oppgaver deles ut på forhånd.

● Ellers fornøyd med selve gjennomføringen.
● Det var ca 10 vakter per trinn. Det var veldig god dekning med

vakter. Men det anbefales videre å ha ca 10 per trinn.
● Enkelte på 1. -2. trinn fikk utdelt godteri av en forelder. Dette var

uheldig, da det var en del som ikke fikk.
● Til fremtidige diskoer bør vaktene få en enkel instruks om hva

FAU forventer av en vakt.

4 Skoleveien
● Se forrige referat

5 Temakveld
● Barnevakten? Gratis for 8.ende. Det koster 6000 for en kveld.
● Utekontakten /politi - kan vi forhøre oss med dem?

Anne

6 Eventuelt

7 Annet
● Til rektor: Enkelte lyktestolper tilknyttet skolens uteområde lyser

veldig svakt. Fint om rektor kan sjekke ut om disse kan
repareres/meldes inn. Er det mulig at de kan lyse kveld/helg
også? Slik kan elever drive uteaktiviteter også utenom skoletid.

● Angående vennebenk: FAU har tidligere meldt inn at de kan
bidra med økonomisk støtte til vennebenk. Hva er status i denne
saken? Kan rektor undersøke om elever/lærere er interessert i å
lage en vennebenk selv?

Rektor






